

DIN 00615706

NET CONTENTS / CONTENU NET: 25 boluses / bols

 **Sulectim Plus**

Antibacterial, vitamin and electrolyte bolus
Bol d'antibiotiques, de vitamines et d'électrolytes

VETERINARY USE ONLY

USAGE VÉTÉRINAIRE SEULEMENT

ACTIVE INGREDIENTS / INGRÉDIENTS ACTIFS:

Each Bolus Contains / Chaque Bol Contient

Streptomycin (as sulfate)	100 mg	Streptomycine (sous forme de sulfate)
Neomycin (as sulfate)	100 mg	Néomycine (sous forme de sulfate)
Sulfamethazine	500 mg	Sulfaméthazine
Sulfamerazine	500 mg	Sulfamérazine
Sulfathiazole Sodium	1000 mg	Sulfathiazole sodique
Sulfanilamide	500 mg	Sulfanilamide
Vitamin A	10000 iu	Vitamine A
Vitamin D3	2000 iu	Vitamine D3
Vitamin K	10 mg	Vitamine K
(menadione sodium bisulfate)		(Bisulfate sodique de ménadione)
Potassium Acetate	62.5 mg	Acétate de potassium
Sodium Acetate	380 mg	Acétate de sodium
Sodium Chloride	345 mg	Chlorure de sodium
Magnesium Oxide	8 mg	Oxyde de magnésium
Calcium Carbonate	14 mg	Carbonate de calcium

WARNINGS / MISES EN GARDE: See Side Panel / Voir le panneau de côté

Manufactured by / Fabriqué par:

Remedy Animal Health Products Ltd.
9526 Haldane Road
Kelowna, British Columbia V4V 2K5

INDICATIONS: As an aid in the treatment of bacterial enteritis (scours) in calves.

DOSAGE AND ADMINISTRATION:

To reduce the development of antimicrobial resistance and maintain effectiveness, use this antibiotic prudently.

Give 2 to 4 boluses orally per day. Divide the dose into equal parts and give at 8 to 12 hour intervals for 2 to 5 days. If improvement is not noted after 3 days, revise the diagnosis.

WARNINGS: Treated animals must not be slaughtered for use in food for at least 30 days after the latest treatment with this drug. Sulfonamides can cause allergic reactions in sensitized individuals. When handling the product, avoid inhalation, oral exposure and direct contact with skin or eyes. Keep out of reach of children.

STORAGE: Store between 15 and 30°C. Protect from moisture.

INDICATIONS : Pour aider au traitement de l'entérite bactérienne (diarrhée) des veaux.

POSOLOGIE ET ADMINISTRATION :

Pour réduire le développement de résistance aux antimicrobiens et maintenir l'efficacité de cet antibiotique, l'utiliser avec prudence.

Donner, par voie orale, 2 à 4 bols par jour. Diviser la dose en parts égales et donner à des intervalles de 8 à 12 heures pendant 2 à 5 jours. Si aucune amélioration n'est observée après 3 jours, réviser le diagnostic.

MISES EN GARDE : Les animaux traités ne doivent pas être abattus à des fins alimentaires dans un délai d'au moins 30 jours après le dernier traitement avec ce médicament. Les sulfamidés peuvent causer des réactions allergiques chez les individus sensibilisés. Lors de la manipulation du produit, éviter l'inhalation, l'exposition orale et le contact direct avec la peau ou les yeux. Garder hors de la portée des enfants.

ENTREPOSAGE : Entreposer entre 15 et 30 °C. Protéger contre l'humidité.

Lot :

Exp. :